

香港國際貨櫃碼頭有限公司 及 一路通有限公司 聯合通告

致所有尊貴客戶：

香港國際貨櫃碼頭出入閘電腦咭登記服務遷移至 eIDM 平台及終止現有服務

- 一、茲通知 閣下，香港國際貨櫃碼頭 通用出入閘電腦咭中心（下稱「發咭中心」）將由 2026 年 11 月 3 日（下稱「生效日期」）起，停止提供出入閘電腦咭之申請、管理及簽發相關服務（下稱「現有服務」）。

自生效日期起，香港國際貨櫃碼頭聯營公司【一路通有限公司】（下稱「OnePort」）將透過 eIDM 平台提供涵蓋全部現有服務之全新服務（下稱「新服務」）。申請人須透過 eIDM 平台辦理出入閘電腦咭申請及新服務登記。

服務過渡期為 2026 年 11 月 3 日至 2027 年 2 月 14 日，期間發咭中心可按照個別情況，協助申請人透過 eIDM 平台遞交申請。

二、原有使用範圍及個人資料轉移

閣下之個人資料原由發咭中心收集，作為發咭中心及其聯營公司提供現有服務之用。基於上述原有收集目的及使用範圍，閣下之個人資料可轉移予香港國際貨櫃碼頭聯營公司（包括 OnePort），並由其使用以提供及延續現有服務。

將個人資料轉移予 OnePort，屬於個人資料原有收集目的之範圍。

是次遷移不會轉移額外的個人資料。OnePort 就新服務所收集之個人資料，其使用範圍及目的與現有服務相同。

三、資料同步及轉移

為確保服務供應商轉換期間服務持續，各運輸公司及個別司機向發咭中心提供之個人資料，將在現有服務遷移至新服務期間，同步轉移至 eIDM 平台。

OnePort 將成為處理新服務相關個人資料之資料使用者，並按其私隱政策聲明及個人資料收集聲明處理有關個人資料。

如 閣下反對服務供應商變更及上述資料轉移安排，請於收到本通知當日起 30 日內，透過電郵發送至 HIT.OPS-GHS-DUTY.OFFICER@hit.com.hk 書面通知發咭中心。

若發咭中心於上述期限內未收到 閣下書面反對，將視為 閣下已同意將個人資料轉移予新服務供應商 OnePort，有關轉移程序將如期進行。

四、現有條款終止

自生效日期起，閣下與發咭中心就現有服務適用之所有條款及細則即告終止，不再生效。

閣下如須於生效日期後使用新服務，必須與 OnePort 訂立新協議，並受 OnePort 適用之條款及細則約束。

有關過渡安排之進一步詳情（包括相關通知），將由 OnePort 另行發佈。

特此通知 敬希垂注！

香港國際貨櫃碼頭有限公司 及 一路通有限公司

二零二六年八月十七日

Joint Notice of **Hongkong International Terminals Limited** and **OnePort Limited**

Dear Valued Customers,

**Transition of Tractor Identification Card Services to eIDM Platform and
Termination of the Existing Services provided by HIT**

1. We are writing to inform you that the Card Centre (“**Card Centre**”) of Hongkong International Terminals Limited (“**HIT**”) will cease providing services relating to application, administration and issuance of gate entrance cards (“**Existing Services**”) with effect from 3 November 2026 (“**Effective Date**”).

Upon the Effective Date, OnePort Limited (“**OnePort**”), an associate of HIT, will provide the new services which include all the Existing Services (“**New Services**”) through the OnePort eIDM Platform. Applicants should apply for the Tractor Identification Card / subscribe to the New Services through the eIDM platform. There will be a transition period from 3 November 2026 to 14 February 2027 whereby the Card Centre may provide administrative assistance in submitting applications through the eIDM platform upon request at the discretion of the Card Center.

2. Existing Scope of Use and Transfer of Personal Data

Your personal data was originally collected by the Card Centre for purposes relating to the provision of the Existing Services by the Card Centre and its associated companies. As part of such original purpose and scope, your personal data may be transferred to and used by the HIT’s associated companies (including OnePort) for the provision and continuation of the Existing Services.

The personal data transfer to OnePort is within the scope of the purposes for which the personal data was originally collected.

No additional categories of personal data will be transferred as part of the migration. Your personal data to be collected by OnePort for the New Services will be for the same scope of use and purposes as those for the Existing Services.

3. Data Synchronization and Transfer

To ensure continuity of service during the transition to the new service provider, the personal data provided by the truck companies and individual drivers to the Card Centre will be synchronized and transferred to the OnePort eIDM Platform as part of the migration from the Existing Services to the New Services.

Joint Notice of **Hongkong International Terminals Limited** and **OnePort Limited**

OnePort will become the data user in respect of personal data collected and processed for the New Services and will handle such personal data in accordance with its Privacy Policy Statement and Personal Information Collection Statement.

Should you have any objection to change of the service provider and the above data transfer arrangement, please notify the Card Centre **in writing** by emailing to HIT.OPS-GHS-DUTY.OFFICER@hit.com.hk **within 30 days from the date of receipt of this notice.**

In the absence of any written objection received within the specified period, your consent to the transfer of your personal data to OnePort as a new service provider, shall be deemed given, and the relevant transfer will proceed accordingly.

4. Cessation of Existing Terms

With effect from the Effective Date, the terms and conditions applicable between you and the Card Centre in relation to the Existing Services will terminate and cease to apply.

To use the New Services after the Effective Date, you will be required to enter into a new set of arrangements with OnePort, which shall be subject to the applicable terms and conditions of OnePort.

Further details of the transition arrangements, including any relevant communications, will be provided by OnePort in due course. Thank you for your attention to this matter.

Yours faithfully,

For and on behalf of
Hongkong International Terminals Limited and OnePort Limited

August 17, 2026

Hongkong International Terminals Limited
Terminals 4, Container Port Road South
Kwai Chung
Email: enquiry@hit.com.hk

OnePort Limited
9/F, Warehouse Bldg Phase I, Berth One,
Kwai Chung
Email: Contact@OnePort.com